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El passat 10 de novembre va ser un dels dies més importants de la meva vida, m’he casat! Al
juliol, després dels exàmens de la universitat, varem engegar els tràmits, i la primera setmana
d’octubre ja teníem els papers i podíem triar la data. Al final varem escollir aquest dia i com a
lloc, l’ajuntament de Palamós. Va ser una cerimònia molt senzilla presidida per l’alcaldessa
Maria Teresa Ferrés, i acompanyats per els familiar més directes i els testimonis. Un cop
acabat, varem dinar al restaurant Rio de Oro de Calonge.

  

  

Tot i la senzillesa de la cerimònia, la celebració oficial serà al març amb parents, amics i
companys. I després marxarem uns dies de vacances. Degut a la importància de
l’esdeveniment, he trobat oportú obrir un nou espai a la meva web per penjar-hi tot allò
relacionat amb el casament, ja us aniré informant.
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